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Opgemaakt door Hanneke van Lieshout 

Aanwezig 
 

Sjaak Sperber (voorzitter), Hanneke van Lieshout (griffie). 
Raads- en burgerleden:  Tess van de Wiel (CDA), Michel Brouwer 
(CDA), Monique van Brederode (VVD), Theo v.d. Heijden (VVD), Stijn 
van den Brekel (SP), Deborah Eikelenboom (SP), Pernell Criens 
(PvdA), Karen Molin (PvdA), Arno de Laat (Arbeiderspartij Goirle Riel), 
Servie Beekmans (Arbeiderspartij Goirle Riel), Michael Meijers (D66), 
Piet Verheijen (D66), Hendrick de Jonckheere (PAG), Christel 
Neervens (PAG). Henk Gabriëls (PAG), Liselotte Franssen (LRG), Erik 
Schellekens (LRG). 
Collegeleden: Mark van Stappershoef (burgemeester) en wethouders 
Bert Schellekens, Marijo Immink, Johan Swaans en Piet Poos. 
Publieke tribune:  +/- 13 personen 
Inspreker: de heer Robert Bool, directeur Diamantgroep. 

 
Deze bijeenkomst kunt u terugluisteren op: 
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Oordeelsvormend/2019/03-juni/19:30 
 
1. Opening door de voorzitter. 
De voorzitter opent de vergadering. 

 
2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Raadsvoorstel  (Meer)jarenbegroting 2020-2023 en jaarrekening 2018 Diamantgroep 

 
De heer Bool geeft een korte toelichting op de nieuwe werkwijze van de diamantgroep (zie bijlage).  
  
Vragen aan de heer Bool  

CDA Mw. v.d. Wiel ziet de ontwikkelingen en ambitie van de Diamantgroep positief. 
Zij vraagt waarom de cijfers op pagina 8 zo negatief zijn.  
De heer Bool licht toe dat de meerjarenbegroting conservatief is, maar is 
gebaseerd op wat nu bekend is. Tussen het verschijnen en nu zijn er al weer 
nieuwe ontwikkelingen die een beter beeld geven.   
De verslechtering van het resultaat van La Poubelle heeft niet te maken met de 
werkzaamheden van La Poubelle maar is te verklaren door een lagere subsidie.  

VVD Mw. v. Brederode had dezelfde vraag als mw. Van de Wiel en is blij met het 
antwoord. Zij vraagt hoe het werkt als mensen aanspraken willen maken op een 
beschutte werkplek.  
De heer Bool verteld dat het klopt dat iemand een indicatie van het UWV 
hebben om in aanmerking te komen voor een beschutte werkplek. Het aantal 
beschutte werkplekken betreft echter maar een beperkt deel van de 
werkplaatsen die Diamant biedt.  

SP  Dhr. V.d. Brekel vraagt of er ontwikkelingen zijn in de cao onderhandelingen. En 
wil graag weten of er plannen zijn om een coöperatie op te richten en wat de rol 
van / relatie met de gemeente is als hiervoor gekozen wordt. 
De heer Bool vertelt dat er al een coöperatie is voor schoonmaak. Een 
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coöperatie is een makkelijke samenwerkingsvorm om met veel partijen samen 
te kunnen werken. Om die reden wordt overwogen ook op andere terreinen 
een coöperatie op te richten. Omdat Goirle mede-eigenaar is van de 
Diamantgroep, wordt de gemeente dan deels eigenaar van de coöperatie. 
Mw. Eijkelenboom vind het meerjarenplan van Diamant ambitieus en 
sympathiek en vraagt zich af of de verbredingen van de doelgroepen niet tot 
concurrentie leidt die ten koste gaat van mensen met een beperking.  
De heer Bool geeft aan dat er over het algemeen geen sprake is van 
concurrentie, omdat bij elke doelgroep specifieke werkzaamheden passen.  

PvdA Mw. Criens vraagt naar de impact van dit plan voor de werknemers. Kunnen 
mensen meer uit zichzelf halen nu voor hen het aanbod is veranderd.  
De heer Bool geeft aan dat er niet veel verschil zal zijn. De arbeidspositie 
veranderd, maar de ondersteuning niet.  

Arbeiderspartij  De heer de Laat. De vragen zijn inmiddels gesteld en beantwoord en wenst 
Diamantgroep veel succes met de uitvoering.  

D 66 De heer Verheijen complimenteert de heer Bool met het plan en vindt dat dit 
plan ondersteuning verdien. Hij vraagt of Diamantgroep nog behoefte heeft aan 
meer werkgevers. De heer Bool licht toe dat Diamant ook acquisitie doet en 
meedoet aan aanbestedingen, maar vooral zoekt naar werkgevers die een 
duurzame samenwerking willen aangaan.   
Daarnaast vraagt de heer Verheijen wat de post externe ondersteuning inhoudt 
en waarom deze bedragen oplopen. De heer Bool geeft aan dat het niet gaat 
om extern externe inhuur, maar te maken heeft met de verzelfstandiging. 
Medewerkers waren voorheen in dienst bij de gemeente Tilburg, waardoor de 
kosten onder 'ambtelijke kosten' geboekt werden. Deze ambtelijke kosten 
nemen nu af.  

PAG De heer Gabriels vraagt wat Diamantgroep heeft gedaan om de organisatie 
flexibeler te maken om mee te kunnen bewegen met de markt en de beheersing 
van de lasten.  
De heer Bool vertelt dat Diamantgroep altijd in ontwikkeling is. De mensen zijn 
hierbij leidend en niet de activiteiten. Het is lastig om flexibeler te zijn omdat 
80% van de kosten vast is, zoals personeelskosten. De focus ligt daarom op het 
vermeerderen van de opbrengst.  
Daarnaast vraagt de heer Gabriels of Diamant concurreert met andere partijen 
die bijvoorbeeld 50+ en statushouders werk bieden. De heer van Gool licht toe 
dat Diamant eigenlijk één van de weinigen is die statushouders wat kan bieden. 
Mede ook omdat werken en de taal leren gelijk op gaat. In principe is er altijd 
sprake van concurrentie. Het voordeel van Diamant is dat ze geen bemiddelaar 
is tussen werkzoekenden en werknemers, maar het werk zelf hebben.  

LRG  Mw. Franssen spreekt haar zorg uit over het imago uit het verleden en vraagt of 
dit nog een risico is bij de uitvoering van de nieuwe werkwijze.  
De heer van Gool vertelt dat op dit moment wordt nagedacht over naam en 
merkstrategie. Deels zijn er al dingen veranderd bijvoorbeeld de namen 
LaPoubelle en Schoonmaak coöperatie, die worden anders beleefd dan de naam 
Diamant. Deze discussie loopt nog. Ook ten aanzien van de businessmodellen 
moet dit nog verder uitgedacht worden.  

 
Standpunten fracties 
De heer Gabriels geeft aan dat PAG het voorstel dat voorligt ondersteunt. 
De voorzitter vraagt of de heer Gabriels hiermee de mening van de vergadering verwoord door de 
aanwezigen beaamd.  



 

 

 
Dit voorstel kan ongewijzigd door naar besluitvormende vergadering. 
 
4. Raadsvoorstel begroting 2020 en jaarstukken 2018 GGD Hart voor Brabant 
 
Standpunten fracties 

VVD Vraagt wat de nullijn van de gemeente is. Bij de GGD is een basispakket, maar er 
is ook een budget van 68.000. De vraag is of we er straks nog op terug kunnen 
komen.  
Wethouder Immink vraag begrip voor het feit dat het specifieke antwoord nog 
niet klaar is, dit volgt. De wethouder licht al wel toe dat in het lokaal maatwerk 
niet persé alleen niet-wettelijke taken zitten.  

SP  De heer v.d. Brekel vraagt of zijn vragen ook nog beantwoord worden. De 
wethouder zegt dit toe.  

PAG Is positief verrast door de plannen van de GGD en vindt het goed dat er ook 
concrete indicatoren zijn genoemd, wat opvalt is dat er minder indicatoren zijn 
dan concrete acties. Dit zou kunnen betekenen dat niet alles gemeten kan 
worden. Kan nog meegegeven worden aan de GGD om hier aandacht voor te 
hebben?  

 
Conclusie en toezegging:  
Wethouder Immink biedt aan moet het verzoek van PAG in het regionale overleg mee te nemen en 
onder de aandacht te brengen buiten de formele zienswijze procedure om.   
De voorzitter concludeert dat met deze toezegging de noodzaak voor een amendement komt te 
vervallen.  
Dit voorstel kan ongewijzigd door naar besluitvormende vergadering. 
 
 
5. Raadsvoorstel Meerjarenbeleidsplan Veiligheidsregio Midden- en West-Brabant 2019-2023 
 
Standpunten fracties 
 

CDA Heeft het standpunt dat ondermijning niet zomaar uit het beleidsplan kan 
worden gehaald omdat dit een belangrijk onderwerp is. Als dit bij de 
veiligheidsregio niet op de agenda staat, waar dan wel?   

 
De burgemeester ligt toe dat het feit dat ondermijning niet in het beleidsplan van de Veiligheidsregio 
staat, zeker niet betekent dat ondermijning onderbelicht is. Wat hier wordt benoemd is dat het geen 
kerntaak is van de Veiligheidsregio. Dit is niet waar de Veiligheidsregio voor bedoeld was. 
Ondermijning is op de agenda gekomen door de casus van Fort Oranje. Als het nodig is, kan de 
veiligheidsregio hier altijd nog voor ingezet worden.  
 
Conclusie en toezegging:  
Dit voorstel kan ongewijzigd door naar besluitvormende vergadering. 
 
6. Raadsvoorstel evaluatie Goôlse Democratie 
 
Standpunten fracties 

Arbeiderspartij  De heer de Laat is van mening dat de ambitie was om de burger meer te 
betrekken bij wat de gemeenteraad doet. Daarbij had hij graag vooraf geweten 
wat de betekenis was van de eerste en tweede keus in de keuze voor het 



 

 

vergadermodel. Als hij vooraf geweten had hoe dit voorstel tot stand zou 
komen, had hij geen tweede keuze opgegeven.  
De arbeidspartij is van mening dat de gemeenteraad te veel in de raadzaal zit. 
De arbeiderspartij kan zich niet vinden in het voorstel en zal hier tegen 
stemmen.  
De arbeiderspartij is wel voorstander van meer besluitmomenten omdat dit de 
dienstverlening ten goede komt. Maar constateert ook dat er weinig mensen op 
de publieke tribune zitten en dus is vergaderen niet de manier om de burger 
meer te betrekken.   

SP  Ondersteunt het standpunt van de Arbeiderspartij en wil liever meer naar de 
mensen toe gaan en minder in de raadszaal zitten. Er wordt nu niet het voorstel 
voorgesteld dat bij de bijeenkomst de meeste stemmen had, maar een voorstel 
op basis van de tweede keuze raadsleden. Daarbij is de SP van mening dat er nu 
volgens te veel regeltjes wordt vergaderd en er geen vrijheid meer is om te 
zeggen en vragen wat je wilt.  

CDA Vind dat de bezwaren van de arbeiderspartij en SP meer te maken hebben met 
de vergaderdiscipline dan met de vergaderstructuur. Daarbij wordt niemand 
beperkt in zijn meningsuiting of het stellen van vragen, maar is wel aandacht 
voor het moment waarop dat gebeurt.  
Maakt een kanttekening ten aanzien van het proces van het 
organisatieontwikkelproces omdat de gemeenteraad daar nog onvoldoende van 
weet. Op 13 juni wordt de raad bijgepraat. Omdat het CDA een aantal 
onderwerpen heeft die ze van belang vindt zal het CDA schriftelijk nog vragen 
stellen.  

PAG Was de enige fractie die tegen dit model was tijdens de bijeenkomst en ziet wel 
een agenda-technische uitdaging voor de fractieleden, maar zal het voorstel 
ondersteunen en accepteert de keuze van de meerderheid.  

LRG  Steunt het voorstel omdat zij van mening is dat dit nodig is om slagen te maken.  

 
Mw. Franssen licht toe dat de dingen die benoemd zijn ook in de regiegroep ter sprake zijn geweest. 
De raad is begonnen met dit vergadermodel om de democratie een boost te geven. Dit is nog niet 
helemaal uit de verf gekomen. Ook de regiegroep constateert dat we zelf nog zoekende zijn. Met 
deze aanpassing van het model hopen we een nieuwe basis te vormen om nieuwe stappen te doen.  
 
Conclusie en toezegging:  
De voorzitter concludeert dat het voorstel op brede steun kan rekenen. De SP en de Arbeiderspartij 
overwegen nog of zij wel of niet een amendement of motie zullen voorbereiden ten aanzien van dit 
voorstel.  
 
7. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.52 uur. 
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Nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoeningdatum Wijze afdoening 

  Wethouder Immink zegt toe het 
verzoek van PAG om in het overleg 
van de GGD aandacht te vragen voor 
het feit dat er minder indicatoren zijn 
dan concrete acties en de vraag of dit 
betekent dat niet alles meetbaar is 
buiten de formele zienswijze 
procedure om.   

Wethouder 
Immink  
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STRATEGIE

PLAN
2020-2024

IEDEREEN 
DE KANS 

GEVEN 
MEE TE 

DOEN IN 
WERK! 

AMBITIE 
IN ONZE (ARBEIDSMARKT)REGIO DOET IEDEREEN MEE IN WERK. WIJ 
ZIJN EXPERTISEPARTNER OP HET GEBIED VAN WERK VOOR MENSEN MET 
EEN AFSTAND TOT DE ARBEIDSMARKT.

DE TOEKOMST VRAAGT 
VERNIEUWING EN INNOVATIE 

In vijf speerpunten lichten we toe hoe wij de regio inclusiever maken en de pro-
blemen in het sociale domein willen aanpakken en oplossen. Toegevoegde waarde 
creëren voor kandidaten, werkgevers en gemeenten is onze inzet. Samenwerking 
met alle partijen en partners in de regio het uitgangspunt. 

VAN: Niet uitsluitend plaatsen van kandidaten op 
vacatures binnen en buiten de eigen werkbedrijven…

NAAR: Iedereen die aan de slag wil, moet de mogelijk-
heid hebben om aan het werk te gaan. Werk wat past 
bij de mogelijkheden van een kandidaat met speciale 
aandacht voor jongeren, ouderen en statushouders. Bij 
voorkeur loonvormende arbeid bij reguliere werkgevers 
maar waar nodig in speciale banen met begeleiding op 
maat. In de Werkcoöperatie maken we alle werkmoge-
lijkheden in de regio voor mensen met een afstand tot 
de arbeidsmarkt transparant en ontwikkelen we nieuwe 
werksoorten.  

VAN: Versnipperde inzet bij meerdere partijen van 
expertise rond diagnose, re-integratietrajecten, sociale 
detachering, job- en werk coaching, arbeidskundig 
consulten, loonwaarde metingen...

NAAR: Optimaal gebruik maken van de mogelijkheden 
van het Participatiehuis van de Diamant-groep. Een 
sterke expertisepartner met veel ervaring in werken met 
en voor de doelgroep. En tevens een verbinder naar 
werk. 

VAN: Uitsluitend denken vanuit de eigen budgetten...

NAAR: De fi nanciële voordelen voor de totale keten in 
het sociale domein uitgangspunt maken voor keuzes en 
inzet van alternatieven. De focus ligt op de baten in de 
totale keten. 

WE PLEITEN VOOR TOTALE ONTSCHOTTING 

WE REGELEN OPLOSSINGEN 

WE VERLAGEN DREMPELS 

WE NODIGEN UIT 

WE BIEDEN ERVARING EN KNOWHOW  

VAN: Je voegen naar bureaucratische en wettelijke 
regels en hoge eisen...

NAAR: Een makkelijke toegang tot werk creëren 
voor iedereen! Experimenteren met ‘open hiring’ 
(jezelf aanmelden en snel aan de slag) en pilots 
rond de ‘parallelle arbeidsmarkt’ passen hierin. 
De opzet van de sociale coöperatie ‘Goudwerk(t)’ 
moet 55+-ers weer betekenisvol aan het werk en 
uit de uitkering krijgen. Maar ook uitbreiding van 
groepsdetacheringen met begeleiding bij reguliere 
werkgevers en tijdelijke werkplekken (‘schuilwerk-
plekken’) voor kandidaten die even zonder werk 
zitten maken hier onderdeel van uit.

VAN: We wachten tot kandidaten worden aangemeld…

NAAR: “We draaien de wereld om” ofwel we halen kan-
didaten ook zelf op. Via wervingscampagnes en screening 
van bestanden gaan we – samen met kandidaten – op zoek 
naar duurzame oplossingen in werk. En krijgen beter op het 
netvlies welke behoefte aan werk er is voor een kandidaat. 
Oppakken en niet meer loslaten als motto. 


